
Referat bestyrelsesmøde 
12-06-2024 

• Deltagere: Mette S, Mette O, Nadia, Mille 
• Afbud: Lone, AL 

Punkt 1: Aktiviteter 
• Strandrens - blev afholdt 26/5 med god tilslutning.  
• Springhygge – blev arrangeret spontant af juniorudvalget som erstatning for det aflyste 

springstævne. Arrangementet fik stor ros fra forældre og deltagere.  
• Ridelejr – planlægning er i fuld gang og Mille underviser koordinerer program og hjælpere. 

Punkt 2: Udeområder 
• Der er bestilt mere gummigranulat til ridehalsbunden 
• Løsdriftsskuerne flyttes, som forhåbentlig kan afhjælpe mudderproblemer til vinter 
• Vandingsanlægget – der er bestilt nye reservedele 
• Folde – der er behov for en større strømboks, hvor der indhentes tilbud. 

Punkt 3: Elevheste 
• Mille og Nadia har været ude og se på nye elevheste: Mekong, Jambo og Brandy, der alle virker 

lovende. 
• Silver har en mindre halthed og tages midlertidigt ud af elevskolen. 
• Steff er fortsat halt og kan formentlig ikke fortsætte i elevskolen. Vi har besluttet at få ham 

udredt med henblik på salg som hyggehest.  
• Generelt er elevhestene overvægtige lige nu, så der igangsættes tiltag så de kan tabe sig igen. 

Næste bestyrelsesmøde: 12-08-2024 


